
Frågor gällande RISO,

1.Hur såg er dokumenthantering ut innan ni skaffade RISO
Det finns ett stort behov av utskrifter och kopiering på Sjödalsgymnasiet 
då det behövs för bland annat undervisningen. Innan RISO var det ofta 
pappersstopp vilket resulterade i  ineffektivitet och högre förbrukning av 
papper. I och med RISO inkl. booklet finisher kan även mer  göras på plats 
istället för att skickas till tryckeri (informationsmaterial/broshyrer mm). 

2. Hur upplever ni RISO i jämförelse med andra märken?
Än så länge så har vi märkt att det är färre driftsstopp (inga hittills) samt 
snabbare utskrifter. Hög kvalitet på kopior/utskrifter. RISO maskinen är 
flexibel med många olika inställningsmöjligheter och funktioner. RISO är 
snabbare (fler utskrifter, kopiering/min). Vi har också fått ner kostnaderna 
både för leasing samt utskrifter/kopior.

3.Vad kan ni säga till andra som ska titta över sin dokumenthantering?
Om man hanterar stora volymer kan vi rekommendera RISO. Detta bland 
annat på grund av den miljövänliga kallprints processen som förutom färre 
driftstopp innebär en bättre arbetsmiljö. Den kan hantera 120 sid  
kopiering per minut. Det är också  bättre pris per kopia och många 
möjligheter att anpassa till egna behov.  Allt detta bidrar till mer nöjda 
användare, högre effektivitet, mindre stress och lägre kostnader.

4.Hur upplever ni Master Office som leverantör
Master Office är måna om att se till kundens behov och få en 
genomgående bra helhetslösning.  Vi har fått en otroligt bra hjälp med att 
se över våra behov och få bästa möjliga lösning med bra villkor. Vi har 
upplevt ett väldigt bra bemötande av engagerad personal.

Elisabet Larsson
Ekonom/intendent Sjödalsgymnasiet


